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Art. 44 RvO vragen 
Onderwerp: Beschieting Hazenkamp Blerick 27 april 2023  
 
Venlo,  1 mei 2023 
 

 
Geacht college, 
 
Op 27 april werd de wijk De Hazenkamp opgeschrikt door een beschieting op het Hubertusplein. 
Het bleef ‘slechts’ bij twee gewonde personen en een beschadigde auto. 
Buurtbewoners klagen al enige tijd over toenemend gevoel van onveiligheid. Juist nu de situatie in 
het Vastenavondkamp de goede kant op lijkt te gaan is er een gevoel bij de bewoners dat de 
onveiligheid zich verplaatst naar de Hazenkamp.  
 
De Venlose VVD maakt zich zorgen over de situatie in de Hazenkamp en stelt u daarom enkele 
vragen. 
 

1. Hoe omschrijft u de situatie van onveiligheid in de Hazenkamp, zeker nu na het laatste 
schietincident? 

2. Heeft de Hazenkamp bij u voldoende aandacht? Krijgt u voldoende informatie van 
wijkagenten en ambtenaren om het groeiend gevoel van onveiligheid door toenemende 
criminaliteit het hoofd te bieden? 

3. Bent u het met de VVD-fractie eens dat er snel met betrokkenen een plan van aanpak moet 
worden gemaakt om verdere achteruitgang van de wijk te stoppen? 

 
In de Wijkanalyse Blerick-Midden staan alle parten op  
geel (gemiddelde score) en op oranje (lagere score) 
t.o.v. 2021, behalve ‘Veiligheid’ scoort beter als in 2021.  
De VVD-fractie is van mening dat alle delen in de  
analyse cirkel goed moeten scoren en zo een gevoel  
van meer veiligheid ontstaat. Tevreden en gelukkige  
burgers dragen positief bij aan een leefbare omgeving. 
 

4. Kunt u duiden hoe het mogelijk is dat veiligheid  
beter scoort maar de praktijk een ander beeld  
geeft? 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Uw antwoord zien wij graag tegemoet binnen de daarvoor gestelde termijn. 
 
VVD fractie 
Peter Bastiaens 


